
Hei! 
 
Dette er en kort oversikt over hva vi diskuterte, og hva vi kom fram til på det første AV/IT-rådet. 
Formålet med det første møtet var å etablere rammene for og hensikten med rådet.  
 
Vi fikk også de første innkjøpsønskene på bordet (hvor noe er kjøpt inn). Hele tanken med disse 
møtene er at rådet i felleskap skal avgjøre hvilke kjøp som skal gjøres til hvilken tid. En åpen dialog 
mellom romansvarlige er viktig for at alle innkjøp sees i et helhetlig lys, og at det ligger et prinsipp om 
rettferdighet bak. 
 
Hva som konkret ble foreslått og vedtatt: 

- «Håndpenger». De romansvarlige kan benytte seg av inntil 10 000,- (inkl. mva) i semesteret. 
Hensikten med dette er at man kan gjøre mindre innkjøp, uten å måtte ta opp dette i AV/IT-
rådet på neste møte 

- De som ønsket slike håndpenger i denne omgang var Alexander og Sverre Erik 
- Håndpengene er ikke løsrevet fra det totale AV/IT-budsjettet til instituttet, så det innebærer 

at disse pottene må tas av den totale pengesummen 
- Romansvarlige kom med ønsker, da klassifisert som: «må ha», «trenger», «ønsker seg». 
- Slik det kom frem på møtet, har UiO som organisasjon utfordringer med å kjøpe 

utstyr/programvare/plugins over nett, hvor eneste betalingsmulighet er MasterCard, og ikke 
faktura. Vi har tatt dette videre med Seksjon for innkjøp. De har umiddelbart ingen «perfekt» 
løsning, men viser oss muligheten med å ha et Eurocard som instituttet kan bruke til slike 
innkjøp. Vi jobber med å få en slik ordning, slik at vi bl.a. kan få kjøpt inn plugins til lydstudio 
og miksestudio 

- Notestativer ligger i bestilling. Vi har også bedt leverandører om utlån av videomikser til 
bevegelseslaben slik at vi kan prøve dette før vi kjøper; da er vi sikre på at mikseren er 
kompatibel med vårt nåværende oppsett 

- Jeg er i prosessen med å innhente lignende tilbud om pris og utlån for ekstern word-clock. 
Dette er ment til bevegelseslab og lydstudio 
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